
Geacht lid van DB.NU,

Op woensdag 19 april j.l. hadden wij twee 
bijeenkomsten voor u georganiseerd:

• De DB.NU PE-cursus in de ochtend;
• De DB.NU ALV in de middag.

Van beide bijeenkomsten doen wij u in deze 
editie van de NieuwsKoerier enig verslag.

Bent u er niet bij geweest? Spijtig natuurlijk 
en daarmee hopen wij u graag tijdens een 
volgende bijeenkomst weer te begroeten.

Ik wens u veel leesplezier.

Met collegiale groet,
Mr. Cine van Heijnsbergen
Voorzitter

NieuwsKoerier

Kort door de bocht…
• DB.NU App.

We verzorgen veel communicatie via de
DB.NU App. Toch bestaat bij ons het 
vermoeden dat deze (nog) niet door 
iedereen wordt gevolgd. Heeft u
suggesties of wellicht nog geen toegang
tot de App. Laat het ons weten.

• Online PE-cursussen 11 mei.

Nog niet aangemeld? Op 11 mei a.s. kunt 
u nog deelnemen aan twee online PE-
cursussen (zie onderaan). Aanmelden: 
info@deurwaardersbelangen.nu.

• Kennisdatabank Arbeidsrecht.

Het Shared Services Center OptiShare
wordt dit voorjaar verrijkt met een 
kennisdatabank over arbeidsrechtelijke 
kwesties. Voorts werd tijdens de ALV 
toelichting gegeven op komende services 
met aantrekkelijke kostenbesparingen.

Jaarrekening 2022, resultaten en aanpassing contributie
Penningmeester mr. Henk Smit lichtte tijdens de ALV de Jaarrekening 2022 en de Begroting 2023 
van DB.NU toe . Punt van aandacht daarbij was het negatieve resultaat (na aftrek reserveringen). 
Dit is een gevolg van de gestegen kosten alsmede investeringen, die eerder met instemmingen 
van de leden zijn gedaan. Daarom is een aanpassing in de contributie tijdens de ALV ter 
stemming aan de leden voorgelegd. De aanwezige leden hebben hiermee unaniem ingestemd. 

Wilt u reageren? Mist u 
iets?

Laat het ons weten en stuur uw bericht 
naar info@deurwaardersbelangen.nu. 

Omgaan met verzoeken 
van schuldhulpverleners en berichten over 
minnelijke schuldentrajecten is inmiddels een 
dagtaak. 

Maar hoe zit het ook alweer, die minnelijke 
schuldregeling (Msnp)? Wat is het wettelijk 
kader, waar moet je opletten en wat kun je 
verwachten? 

Gerechtsdeurwaarder mr. Sylvia Visser praatte 
ons bevlogen en inspirerend bij over de actuele 
thema’s. Onder meer het 0% voorstel en de 
recente voorstellen om de termijn te verkorten, 
het minnelijk traject over te (kunnen) slaan en 
de verkorting van de goede-trouw-toets.

De toekomst van de gerechtsdeurwaarder
De vele veranderingen om ons heen zijn van invloed op onze sector en ons
werken en ondernemen nu en in de toekomst. We moeten goed weten wat
er gebeurt en waar verandering (innovatie) mogelijk of noodzakelijk is. 

Tijdens de ALV hield mr. dr. Ineke van den Berg een goed betoog  over dit onderwerp. Binnen 
onze sector hebben wij te maken met veranderingen van juridische aard. Maar ook de noodzaak 
van een menselijker recht: in het licht van armoede en schuldenproblematiek verschuift ‘schuld’ 
van bestraffing naar probleemoplossing. En natuurlijk diverse crises die tegelijkertijd spelen.

Hoe ziet daarbij de toekomst van de gerechtsdeurwaarder eruit? Wat staat ons nu (!) te doen?
Hiermee is op initiatief van DB.NU een team aan het werk om de juiste antwoorden te vinden. De 
komende tijd zult u over de voortgang op de hoogte worden gehouden. 

DB.NU
PE-cursussen 11 mei online:
(Aanmelden: info@deurwaardersbelangen.nu)

Weerbaarheid en 
de-escalatie
(13:15-17:30 uur, 2 PE-punten)

Beslag en executeren van 
digitale bezittingen
(10:00-12:15u, 2 PE punten)

Tuchtrecht

Mr. Oscar Boeder gaf zijn visie op de 
werking van de Tuchtkamer en de 
acceptatie van het Tuchtrecht. Daarbij
opperde hij ook een idee. Het is lastig om 
een rode draad te vinden in maatregelen 
die worden opgelegd. Denk aan berisping, 
waarschuwing, schorsing of een heel 
andere vorm. Het gemis van zo’n rode 
draad draagt niet echt bij tot de werking 
en de acceptatie van het Tuchtrecht. 

Zijn idee is een professionele ontmoeting 
tussen belanghebbenden en nauw 
betrokkenen om over en weer te werken 
aan meer inzicht en begripsvorming. 

Het idee werd tijdens de ALV positief 
ontvangen en zal een vervolg krijgen.

PE-cursus 
‘Kennisuitbouw 
minnelijk traject’

Algoritmen
Ed Verdult behandelde dit onderwerp. Hij memoreerde het kader van de 
onderzoeksopdracht: ‘hoe verhoudt de toepassing van algoritmen zich tot 
de AVG en andere wet en regelgeving’? De conclusie van onderzoeksbureau
Eversheds Sutherland luidt: ‘Het AI model van NeurOp verwerkt geen persoonsgegevens en kan 
legitiem worden ingezet…’ De NeurOp “slagingskans” wordt pas een persoonsgegeven op het 
moment dat het aan een dossier wordt toegevoegd. Voorts ging Ed in op enkele relevante 
aspecten, opnieuw uit hoofde van de wet en regelgeving. Een notitie naar de leden volgt nog.
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